
 

Zápisnica 01 – 2024 
zo zasadnutia Akademického senátu Drevárskej fakulty 

konaného dňa 25. apríla 2024. 
 
 
 
 

Prítomní:  doc. Ing. Martin Čulík, PhD., prof. Ing. Ladislav Dzurenda, PhD., Mgr. Elena 
Farkašová, ArtD., Ing. Pavol Gejdoš. PhD., prof. Ing. Ivan Klement, CSc., doc. 
PaedDr. Ľuboš Krišťák, PhD., doc. Ing. Nadežda Langová, PhD.,  Ing. Denisa 
Lizoňová, ArtD., doc. Ing. Miroslava  Mamoňová, PhD., doc. Ing. Ján 
Parobek, PhD., Ing. Eva Výbohová, PhD., Daniel Lukáč, Bc: Linda Vigašová, 
Ing. Silvia Jánošíková, Ing. Róbert Uhrín 

Ospravedlnení: doc. Ing. Martin Zachar, PhD., Bc. Adriána Pašková 

Neprítomní: Branislav Chochol,  

  Hostia:  prof. Ing. Ján Sedliačik PhD., Ing. Adrián Banski, PhD., Ing. Anna 
Hazlingerová 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Voľba návrhovej komisie a verifikátorov zápisnice 
4. Kontrola uznesení 
5. Výročná správa o činnosti Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene za rok 2023 
6. Výročná správa o hospodárení Drevárskej fakulty za rok 2023 
7. Návrh rozpočtu Drevárskej fakulty na rok 2024 
8. Vyhodnotenie plnenia Dlhodobého zámeru  Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo 

Zvolene 2017-2023 
9. Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, 

pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. stupňa  
10. Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, 

pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. stupňa 
11. Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, 

pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. stupňa 
12. Voľba volebnej komisie pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS DF  
13. Rôzne 
14. Návrh uznesení 
15. Záver 
 
 
 

5883/2024 



 
 
K bodu 1: Otvorenie. 
 

 Zasadnutie AS DF otvoril a viedol predseda AS DF prof. Ing. Ivan Klement, CSc. Na 
základe počtu prítomných členov AS DF (15) konštatoval, že AS DF je uznášania 
schopný. 

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania AS DF. 
 

 Predseda AS DF predniesol členom AS DF návrh programu rokovania. Uviedol, že 
z dôvodu, že materiály k bodu 8 boli doručené neskoršie, sa tento bod v rámci 
zasadnutia len prerokuje a hlasovanie k nemu prebehne dodatočne elektronicky. 
Následne požiadal členov senátu DF o pripomienkovanie programu. Hlasovalo sa 
o programe v pôvodnom znení. 

 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 

Akademický senát DF vo verejnom hlasovaní schválil program zasadania AS DF. 
 
K bodu 3: Voľba návrhovej komisie a verifikátorov zápisnice. 
 

 Predseda AS DF predniesol návrh na členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Pavol 
Gejdoš, PhD., Mgr. Elena Farkašová, ArtD. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

 Predseda AS DF predniesol návrh na verifikátorov zápisnice v zložení: Ing. Eva 
Výbohová, PhD., doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD., Bc. Linda Vigašová. 

  V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil návrhovú komisiu v zložení: : Ing. Pavol 
Gejdoš, PhD., Mgr. Elena Farkašová, ArtD. 
 Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil verifikátorov zápisnice: Ing. Evu Výbohovú, 
PhD., doc. Ing. Miroslavu Mamoňovú, PhD., Bc. Lindu Vigašovú. 

 
K bodu 4: Kontrola uznesení. 
 

 Predseda AS DF skonštatoval, že z posledného zasadnutia AS DF vyplynuli z uznesení 
úlohy ohľadom riešenia vstupných priestorov pre Katedru dizajnu nábytku a interiéru 
a rozprava k tomuto bodu bude v bode č. 13 -rôzne. 



 
 
K bodu 5: Výročná správa o činnosti Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene za 

rok 2023 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o prednesenie výročnej správy o činnosti DF za 
rok 2023. 

 Dekan DF, prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD.,  informoval, že správa o činnosti DF za rok 
2023 bola odprezentovaná na zasadnutí AO DF a stručne zopakoval najdôležitejšie 
fakty vyplývajúce zo správy. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, v ktorej nezazneli žiadne dôležité pripomienky.  

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 5 a požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Výročnú správu o činnosti Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene za rok 2023 
 
K bodu 6: Výročná správa o hospodárení DF za rok 2023. 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o prednesenie výročnej správy o hospodárení DF 
za rok 2023. 

 Dekan DF požiadal o prezentovanie správy tajomníčku DF, Ing. Annu Hazlingerovú. 

 Tajomníčka DF podrobne predstavila členom AS DF správu o hospodárení DF za rok 
2023.  

 Stanovisko ekonomickej komisie AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, PhD., ktorý 
vyzdvihol komplexnosť a plnohodnotnosť predloženej správy a odporučil ju na 
schválenie. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, v ktorej neodzneli zásadné pripomienky. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Výročnú správu o hospodárení Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene za rok 2023 
 
K bodu 7: Návrh rozpočtu DF na rok 2024. 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o prednesenie návrhu rozpočtu DF na rok 2024. 

 Dekan DF uviedol, že predkladaný návrh rozpočtu je pre DF priaznivý a následne 
požiadal o prezentovanie návrhu rozpočtu tajomníčku DF, Ing. Annu Hazlingerovú. 

 Tajomníčka DF predstavila členom AS DF návrh rozpočtu DF na rok 2024. V návrhu 
rozdelenia financií na katedry boli použité nové kritériá (počet zamestnancov, výučba, 
záverečné práce, publikácie, projekty). 



 Stanovisko ekonomickej komisie AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, PhD., ktorý 
odporučil návrh rozpočtu schváliť.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu v ktorej nezazneli žiadne relevantné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 7 a požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil návrh rozpočtu DF na rok 2024. 
 
K bodu 8:  Vyhodnotenie plnenia Dlhodobého zámeru  Drevárskej fakulty Technickej 

univerzity vo Zvolene 2017-2023 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o prednesenie vyhodnotenia plnenia Dlhodobého 
zámeru  Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene 2017-2023. 

 Dekan DF, prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD., informoval členov senátu, že výsledky plnenia 
strategického cieľa  vývoja DF boli splnené. DF je rešpektovaná v medzinárodnom 
prostredí, poskytuje kvalitné vzdelávanie s optimalizovanou skladbou študijných 
programov, má na trhu práce uplatniteľných absolventov, prispieva k šetrnému 
využívaniu prírodných zdrojov.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu.  

 V diskusii vystúpil doc. Ing. Martin Čulík, PhD., ktorý upozornil na nezrovnalosti 
v uvádzaných počtoch publikácií pre KDS za roky 2017-2020. Dekan DF konštatoval, že 
tú informáciu preverí a podá vysvetlenie. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 8. 

 Hlasovanie k tomuto bodu prebehne elektronickou formou v termíne 30.apríl  – 3. 
máj 2024. 

 
K bodu 9: Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. stupňa  
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o predstavenie materiálov týkajúcich sa pravidiel 
a podmienok prijatia študentov na štúdium na DF.  

 Dekan DF požiadal o predstavenie predkladaných materiálov prodekana pre 
pedagogickú prácu, Ing. Adriana Banského, PhD. 

 Prodekan stručne predstavil prekladané materiály a upozornil na uskutočnené zmeny 
voči materiálom z minulého roka. Od nasledujúceho školského roku sa podávajú 
prihlášky na štúdium len v elektronickej forme. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, kde nezazneli žiadne relevantné pripomienky.  

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 9 a požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte 
Technickej univerzite vo Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. 
stupňa 



 
K bodu 10: Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. stupňa  
 

 Predseda AS DF požiadal o predstavenie materiálov týkajúcich sa pravidiel 
a podmienok prijatia študentov na štúdium na DF.  

 Prodekan, Ing. Adrian Banski, PhD. stručne predstavil prekladané materiály.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu.  
V diskusii bol prednesený návrh prof. Kačíkovej o zníženie plánovaného počtu 
prijatých študentov na inžinierske štúdium v študijnom odbore Bezpečnostné vedy 
z pôvodne plánovaných 60 študentov denného štúdia na 50 študentov. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 10 a požiadal členov senátu o hlasovanie 
k materiálu s pripomienkou. 

 
Výsledky hlasovania:  
Za: 15                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte 
Technickej univerzite vo Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. 
stupňa s pripomienkou. 
 
K bodu 11: Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. stupňa  
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o predstavenie materiálov týkajúcich sa pravidiel 
a podmienok prijatia študentov na štúdium na DF.  

 Prodekan, Ing. Adrián Banski, PhD. stručne predstavil prekladané materiály.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, kde nezazneli žiadne relevantné pripomienky.  

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 11 a požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte 
Technickej univerzite vo Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. 
stupňa 
 
 
K bodu 12:  Voľba volebnej komisie pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS DF  
 

 Predseda AS DF prezentoval senátu potrebu vytvorenia volebnej komisie pre 
doplnkové voľby do študentskej časti senátu DF. Potreba vytvorenia tejto volebnej 
komisie vychádza z faktu, že senát sa pravdepodobne stretne až na jeseň, a do tohto 
termínu bude potrebné uskutočniť voľby zástupcu študentov I. ročníka Bc. štúdia 
a rovnako aj zástupcu z radov doktorandov.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu. 



 Na základe diskusie bol vytvorený návrh volebnej komisie pre doplnkové voľby 
v zložení: Ing. Silvia Jánošíková- predseda komisie, Bc. Linda Vigašová, Branislav 
Chochol, Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF zvolil volebnú komisiu pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS 
DF v zložení: Ing. Silvia Jánošíková- predseda komisie, Bc. Linda Vigašová, Branislav 
Chochol, Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. 
 
K bodu 13: Rôzne 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., zahájil diskusiu k bodu rôzne.  

 Senátori diskutovali o problémoch riešenia prestavby priestorov KDNI. Dostupné 
informácie však neviedli k žiadnym relevantným záverom. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu rôzne. 
 
K bodu 14: Návrh uznesení. 
 

 Predseda AS DF požiadal členov návrhovej komisie o prednesenie uznesení. 

 Návrh uznesení z rokovania AS DF predniesla Mgr. Elena Farkašová, ArtD. 
K navrhnutému uzneseniu neboli od členov AS DF podané žiadne doplňujúce, alebo 
pozmeňujúce návrhy. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o schválenie uznesení. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
 K bodu 13: Záver.  
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., poďakoval členom AS DF za účasť na 
zasadnutí senátu a ukončil rokovanie AS DF. 

 
 
 
Zapísala:     Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. -  tajomník AS DF 
 
Vo  Zvolene, 7. júna 2024. 



Uznesenia zo zasadnutia Akademického senátu DF 

konaného dňa 25. apríla 2024 
 

 

Akademický senát DF na svojom zasadnutí dňa 25. apríla 2024: 

 
 

01-24-01: schválil: 

a) program zasadnutia, 

b) Výročnú správu o činnosti DF za rok 2023, 

c) Výročnú správu o hospodárení DF za rok 2023, 

d) Návrh rozpočtu DF na rok 2024, 

e) Pravidlá a podmienky pre prijatie na DF pre uchádzačov v študijných programoch 

1. stupňa, 

f) Pravidlá a podmienky pre prijatie na DF pre uchádzačov v študijných programoch 

2. stupňa, 

g) Pravidlá a podmienky pre prijatie na DF pre uchádzačov v študijných programoch 

3. stupňa. 

 

01-24-02: zvolil: 

a) návrhovú komisiu v zložení:  Mgr. Elena Farkašová, ArtD., Ing. Pavol Gejdoš. PhD., 

b) verifikátorov zápisnice: Ing. Evu Výbohovú, PhD., doc. Ing. Miroslavu Mamoňovú, 
PhD., Bc. Lindu Vigašovú, 

c) volebnú komisiu pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS DF v zložení : Ing. Silvia 

Jánošíková- predseda komisie, Bc. Linda Vigašová, Branislav Chochol, Ing. Denisa 

Lizoňová, ArtD. 

 

01-24-03: prerokoval: 

a) Vyhodnotenie plnenia Dlhodobého zámeru  Drevárskej fakulty Technickej univerzity 
vo Zvolene 2017-2023 
 

Verifikátori zápisnice: 

 

Ing. Eva Výbohová, PhD.   ............................................... 

doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD. ............................................... 

Bc. Linda Vigašová    ............................................... 

 

prof. Ing. Ivan Klement, CSc., v. r. 


